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PROCES-VERBAL 

ÎNCHEIAT ÎN CADRUL ŞEDINŢEI EXTRAORDINARE PUBLICE A 

CONSILIULUI JUDEŢEAN GIURGIU DIN DATA DE 14 NOIEMBRIE 2023 

 

 

 Consiliul Judeţean Giurgiu a fost convocat de îndată pentru data de 14 noiembrie 2023, 

ora 1400, în şedinţă extraordinară de către președintele Consiliului Judeţean Giurgiu, dl. Dumitru 

Beianu, prin Dispoziţia nr.530 din 13 noiembrie 2023, conform prevederilor art.179 alin.(3) din 

Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare. 

 Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat pe site-ul propriu.  

 Participarea la ședință prin mijloace electronice se va face cu respectarea prevederilor 

art.139 alin.(5) lit.c) coroborat cu art.180 alin.1 din Ordonanța de Urgență a Guvernului 

nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, după aprobarea 

solicitării de către președintele Consiliului Județean Giurgiu. 

 

  La lucrările ședinței participă președintele Consiliului judeţean, precum și următorii 

consilieri județeni:  

  

Nr. 

crt 

Numele și prenumele Formațiunea  politică Prezență 

1.  Mihalcea Elisabeta PNL Prezent 

2.  Anculescu Silviu-Cristian PNL Prezent 

3.  Meclea Alina PNL Prezent online 

4.  Roșu Cosmina Andreea PNL Prezent online 

5.  Ionescu Cătălin-Ionuț PNL Prezent online 

6.  Tudorache Petre PNL Prezent online 

7.  Danciu Dana-Andreea PNL Prezent online 

8.  Gavrilă Dumitru PNL Prezent 

9.  Negoiță Iulian PNL Prezent online 

10.  Gica Andrei-Ștefan PNL Prezent online 

11.  Georgescu Mihai-Cătălin PNL Prezent online 

12.  Enache Nicolae PNL Prezent online 

13.  Deliu Radu-Silviu PNL Prezent online 

14.  Lungu Silviu PNL Prezent 

15.  Tudor Mihai-Bogdan PNL Prezent online 

16.  Nan Tiberiu-Genu PNL Prezent online 

17.  Alecu Constantin PNL Prezent 

18.  Croitorescu Alexandru-Liviu PNL Prezent online 

19.  Corozel Lucian PSD Prezent online 

20.  Preda Ionuț-Gabriel PSD Prezent online 

21.  Vucă Emil-Gabriel PSD Prezent online 

22.  Crina-Alexandra Stoianovici PSD Prezent online 

23.  Lazăr Daniel-Cosmin PSD Prezent online 

24.  Răgălie Cristian-Mihai PSD Prezent online 

25.  Bardan Daniela PSD Prezent 

26.  Simon Diana-Marga PSD Prezent 

27.  Bălan Cristina PSD Prezent 

28.  Grigore Mihăiță-Napoleon PSD Prezent online 
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Din aparatul de specialitate au participat la lucrările şedinţei: 

- Dna. Aurelia Brebenel –  secretar general al judeţului; 

- Dna Madina Bălăceanu – șef serviciu C.J.G.; 

- Dna Elena Coscai – consilier C.J.G.; 

- Dl.Gabriel Peiu  – consilier C.J.G.; 

- Dl. Claudiu Jurj – consilier C.J.G.; 

Ordinea de zi și suplimentarea, împreună cu materialele anexate, a fost transmisă consilierilor 

județeni pe adresele de e-mail, în vederea analizării și exprimării votului. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bună ziua. Cu toate eforturile noastre, un singur proiect pe lista proiectelor suplimentare. 

Avem mari probleme cu această sesiune privind proiecte de eficiență energetică. Căutăm să 

găsim soluții și nu e foarte simplu. Nu vă plictisesc cu detalii. Deci, dacă sunteți de acord cu 

suplimentarea, cu acest punct care a apărut pe ultima sută de metri, dar pe care trebuie să-l 

luăm în considerare.  

- Proiect de hotărâre nr.342 din 13 noiembrie 2023 privind aprobarea proiectului „Producție 

de energie electrică din sursă regenerabilă solară pentru autoconsum în Secția Exterioară de 

Psihiatrie Vadu Lat, Județul Giurgiu”, a documentației și a indicatorilor tehnico-economici 

asociați proiectului, referatul de aprobare nr.24654 din 13 noiembrie 2023 al președintelui, 

raportul de specialitate nr.24663 din 13 noiembrie 2023 al Direcţiei Achiziții publice și 

investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și 

avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri?  

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Unanimitate. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Supun în integralitatea ordinea de zi , vă rog. 

1. Aprobarea procesului verbal al şedinţei ordinare din data de 31 octombrie 2023 a Consiliului 

Județean Giurgiu 

Prezintă: dna.Aurelia Brebenel  - secretar general al judeţului 

 

2. Proiect de hotărâre nr.333 din 10 noiembrie 2023 privind rectificarea bugetului propriu de 

venituri și cheltuieli al Județului Giurgiu și a bugetului de venituri și cheltuieli al instituțiilor 

finanțate integral sau parțial din venituri proprii și subvenții pe anul 2023, referatul de 

aprobare nr.24571 din 10 noiembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.24586 

din 10 noiembrie 2023 al Direcţiei Achiziții publice și investiții, raportul de specialitate 

nr.24587 din 10 noiembrie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate, avizul Comisiei 

buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru 

investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

29.  Simion Cosmin-Niculae PSD Prezent 

30.  Cristescu Dan PSD Prezent online 
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3. Proiect de hotărâre nr.319 din 8 noiembrie 2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico – 

economice pentru obiectivul de investiţii „Eficiență energetică și reziliență în clădiri publice - 

Casa de tip familial Dunării” la faza Proiect tehnic (PT), referatul de aprobare nr.24320 din 8 

noiembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.24337 din 8 noiembrie 2023 al 

Direcţiei Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri 

europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și 

infrastructură și avizul Comisiei pentru sănătate şi protecţie socială  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

 

4. Proiect de hotărâre nr.320 din 8 noiembrie 2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico 

– economice pentru obiectivul de investiţii „Eficiență energetică și reziliență în clădiri 

publice - Casa de tip familial Casa Noastră” la faza Proiect tehnic (PT), referatul de aprobare 

nr.24321 din 8 noiembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.24338 din 8 

noiembrie 2023 al Direcţiei Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, 

patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei pentru sănătate şi protecţie socială  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

 

5. Proiect de hotărâre nr.321 din 8 noiembrie 2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico 

– economice pentru obiectivul de investiţii „Eficiență energetică și reziliență în clădiri 

publice - Casa de tip familial Teodora” la faza Proiect tehnic (PT), referatul de aprobare 

nr.24322 din 8 noiembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.24339 din 8 

noiembrie 2023 al Direcţiei Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, 

patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei pentru sănătate şi protecţie socială  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

 

6. Proiect de hotărâre nr.322 din 8 noiembrie 2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico 

– economice pentru obiectivul de investiţii „Eficiență energetică și reziliență în clădiri 

publice - Casa de tip familial Ioana” la faza Proiect tehnic (PT), referatul de aprobare 

nr.24323 din 8 noiembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.24340 din 8 

noiembrie 2023 al Direcţiei Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, 

patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei pentru sănătate şi protecţie socială  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

 

7. Proiect de hotărâre nr.323 din 8 noiembrie 2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico 

– economice pentru obiectivul de investiţii „Eficiență energetică și reziliență în clădiri 
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publice - Casa de tip familial Elena” la faza Proiect tehnic (PT), referatul de aprobare 

nr.24324 din 8 noiembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.24341 din 8 

noiembrie 2023 al Direcţiei Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, 

patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei pentru sănătate şi protecţie socială  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

 

8. Proiect de hotărâre nr.324 din 8 noiembrie 2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico 

– economice pentru obiectivul de investiţii „Eficiență energetică și reziliență în clădiri 

publice - Casa de tip familial Andrei” la faza Proiect tehnic (PT), referatul de aprobare 

nr.24325 din 8 noiembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.24342 din 8 

noiembrie 2023 al Direcţiei Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, 

patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei pentru sănătate şi protecţie socială  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

 

9. Proiect de hotărâre nr.325 din 8 noiembrie 2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico 

– economice pentru obiectivul de investiţii “Eficiență energetică și reziliență în clădiri 

publice- Casa de tip familial Gabriela” la faza Proiect tehnic (PT), referatul de aprobare 

nr.24326 din 8 noiembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.24343 din 8 

noiembrie 2023 al Direcţiei Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, 

patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei pentru sănătate şi protecţie socială  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

 

10. Proiect de hotărâre nr.326 din 8 noiembrie 2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico 

– economice pentru obiectivul de investiţii „Eficiență energetică și reziliență în clădiri 

publice - Casa de tip familial Soarele” la faza Proiect tehnic (PT), referatul de aprobare 

nr.24327 din 8 noiembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.24344 din 8 

noiembrie 2023 al Direcţiei Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, 

patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei pentru sănătate şi protecţie socială  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

 

11. Proiect de hotărâre nr.327 din 8 noiembrie 2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico 

– economice pentru obiectivul de investiţii „Eficiență energetică și reziliență în clădiri 

publice Centrul de Recuperare şi Respiro” la faza Proiect tehnic (PT), referatul de aprobare 

nr.24328 din 8 noiembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.24345 din 8 
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noiembrie 2023 al Direcţiei Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, 

patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei pentru sănătate şi protecţie socială  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

 

12. Proiect de hotărâre nr.328 din 8 noiembrie 2023 privind aprobarea noii durate de 

implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului cu titlul 

„Modernizare drumul judeţean DJ 503: Giurgiu - Ghizdaru - Gara Stăneşti - Gara Chiriacu - 

Toporu - limită judeţ Teleorman”, cod SMIS 117661", finanțat în cadrul Programului 

Operațional Regional 2014-2020, referatul de aprobare nr.24392 din 8 noiembrie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr.24398 din 8 noiembrie 2023 al Compartimentului 

Programe și proiecte europene, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene 

și mediu de afaceri și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Monalisa Jureschi   - consilier 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

13. Proiect de hotărâre nr.329 din 8 noiembrie 2023 privind încetarea Contractului de 

finanțare nr.2.168 din 16.05.2023 pentru proiectul „Îmbunătățirea eficienței energetice a 

unor clădiri din județul Giurgiu”, cod SMIS 161315, referatul de aprobare nr.24404 din 8 

noiembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.24410 din 8 noiembrie 2023 al 

Compartimentului Dezvoltare regională și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații 

de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Cristian Nicolae Grătianu  - administrator public 

   dl. Silviu Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

14. Proiect de hotărâre nr.334 din 10 noiembrie 2023 privind alocarea sumei de 60.000 lei din 

fondul de rezervă bugetară constituit în bugetul de venituri și cheltuieli al judeţului Giurgiu, 

Comunei Letca Nouă, referatul de aprobare nr.24572 din 10 noiembrie 2023 al președintelui, 

raportul de specialitate nr.24588 din 10 noiembrie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și 

contabilitate și avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

 

15. Proiect de hotărâre nr.335 din 10 noiembrie 2023 privind aprobarea garantării a 3 credite 

bancare în valoare totală de 8.369.962 lei plus dobânzile și comisioanele aferente 

reprezentând finanţare internă rambursabilă ce va fi contractată de către SC APA SERVICE 

SA GIURGIU pentru realizarea unor investiții de interes județean, referatul de aprobare 

nr.24573 din 10 noiembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.24589 din 10 

noiembrie 2023 al Serviciului Juridic-contencios și contracte, raportul de specialitate nr.24590 

din 10 noiembrie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate, avizul Comisiei buget, 

finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

    dna Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 
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   dl. Silviu Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

16. Proiect de hotărâre nr.336 din 10 noiembrie 2023 privind aprobarea dezmembrării 

imobilului situat în Comuna Frătești, sat Cetatea, aflat în domeniul public al judeţului 

Giurgiu, referatul de aprobare nr.24603 din 10 noiembrie 2023 al președintelui, raportul de 

specialitate nr.24609 din 10 noiembrie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii 

publice de interes județean și administrativ, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, 

urbanism și infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

    dna Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

17. Proiect de hotărâre nr.342 din 13 noiembrie 2023 privind aprobarea proiectului „Producție 

de energie electrică din sursă regenerabilă solară pentru autoconsum în Secția Exterioară de 

Psihiatrie Vadu Lat, Județul Giurgiu”, a documentației și a indicatorilor tehnico-economici 

asociați proiectului, referatul de aprobare nr.24654 din 13 noiembrie 2023 al președintelui, 

raportul de specialitate nr.24663 din 13 noiembrie 2023 al Direcţiei Achiziții publice și 

investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și 

avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

18. Diverse 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri?  

Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Haideți, pentru pregătire sufletească să ascultăm Imnul Național! 

 

SE INTONEAZĂ IMNUL NAȚIONAL. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bun. Încărcați energetic purcedem așadar, la parcurgerea ordinii de zi. În primă fază, replica 

dnei secretar.  

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Referitor la cvorum sunt prezenți toți membrii Consiliului Județean Giurgiu. De asemenea 

vreau să vă anunț că în această ședință, la proiectul de hotărâre 334, dl Corozel are un interes 

patrimonial și nu va participa la vot și nu va fi luat în calcul.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mare grijă aveți de dl. Corozel. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului:  

- Am grijă de toți consilierii care mă anunță acest lucru. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Am înțeles. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului:  

- Supun aprobării dvs. procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 31octombrie 2023. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri?  

  Documentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi.  

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 
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- Mulțumim dna secretar. Primul punct: Proiect de hotărâre nr.333 privind rectificarea 

bugetului propriu de venituri și cheltuieli al Județului Giurgiu și a bugetului de venituri și 

cheltuieli al instituțiilor finanțate integral sau parțial din venituri proprii și subvenții pe anul 

2023. Comisia pentru buget, comisia pentru investiții, aviz favorabil. Avem o ședință 

constructivă la care s-a dat aviz favorabil la toate proiectele. Să fie de bun augur! Dacă sunt 

intervenții? Rectificări tot am avut și o să mai avem. Aici încercăm să suplimentăm, dacă nu 

greșesc, sumele pentru deszăpezire. Am avut o procedură, printre altele. Am avut o procedură 

la care n-am avut ofertanți și acum trecem la negocieri prealabile fără publicare. Orice 

deținător de echipamente, utilaje poate să ceară detalii despre cum se poate înscrie în această 

competiție pentru ca să avem până la venirea sezonului rece, acoperite toate drumurile 

județene cu mijloace mecanizate pentru intervenție în sezonul rece. Spuneam că avizele sunt 

favorabile. Dacă nu sunt intervenții, supun aprobării proiectul de hotărâre, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.307 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Începem o listă de proiecte care sunt dedicate eficientizării energetice pentru casele de tip 

familial. Este exact unul dintre motivele pentru care argumentam tuturor sutelor de echipe de 

control de la DGASPC că nu putem să facem reparații pentru că vom avea aceste proiecte la 

care pe lângă eficientizarea energetică mai cuprindem și lucrări de îmbunătățire a clădirilor 

respective. Atât a durat până să elaborăm și proiectul tehnic, aceasta este procedura. 

Mulțumim în special dlui Virgil Dop, inginer din cadrul consiliului județean care s-a luptat cu 

toate proiectele astea din acest unghi al expertului tehnic. Cu această ocazie spun că cea mai 

mare problemă a consiliului județean, probabil nu e prima dată când fac afirmația asta, o 

reprezintă lista de specialiști, cel puțin în construcții. Avem doi experți în construcții civile 

dl.Virgil Dop despre care aminteam și dna Ileana Stoian, amândoi sunt cu dosare de 

pensionare aprobate. Am vrut să mă duc la Casa de Pensii să le blochez, dar n-am avut curaj. 

Și pe drumuri avem un singur specialist dl. Marian Tarara, singur constructor de drumuri în 

condițiile în care noi ne dorim să asfaltăm, să modernizăm zeci, sute de km de drumuri 

județene și comunale, în asociere cu comunele. Cam asta este marea problemă cred că a 

administrației în general, dar a consiliului județean, lipsa specialiștilor. Dacă întâmplător 

cunoașteți sau urmăresc ședința noastră ingineri cu această pregătire și sunt interesați de o 

colaborare cu consiliul județean avem o reorganizare pe final de an, în primul rând datorită 

Ordonanței  90 privind reducerea cheltuielilor și Legea 296, îmi suflă dna secretar și putem să 

găsim soluții pentru a le facilitata înscrierea la un concurs. Mergem mai departe cum 

spuneam pe acest proiect. Supun aprobării.   

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.308 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mai departe, punctul 4: Proiect de hotărâre nr.320 similar pentru Casa de tip familial „Casa 

Noastră”. Comisia pentru buget, comisia pentru investiții, comisia pentru sănătate, avize 

favorabile. Ca la toate celelalte, n-o să mai punctez pentru eficiență, nu din alt motiv. Dacă 

sunt intervenții, în schimb? Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.309 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mai departe, punctul 5: Proiect de hotărâre nr.321 - Casa de tip familial Teodora. 

Comisiile, avize favorabile. Discuții, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.310 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 
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- Punctul 6: Proiect de hotărâre nr.322 - Casa de tip familial Ioana. Comisiile, avize 

favorabile. Dacă din partea dvs. sunt luări de poziție? Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.311 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 7: Proiect de hotărâre nr.323 - Casa de tip familial Elena. Comisiile, avize 

favorabile. Discuții, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.312 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 8: Proiect de hotărâre nr.324 - Casa de tip familial Andrei. Comisiile, avize 

favorabile. Intervenții, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.313 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 9: Proiect de hotărâre nr.325 - Casa de tip familial Gabriela. Comisiile avize 

favorabile. Discuții, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.314 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 10: Proiect de hotărâre nr.326 - Casa de tip familial Soarele, de această dată.  

Comisiile, avize favorabile. Discuții, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.315 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 11: Proiect de hotărâre nr.327 - Centrul de Recuperare şi Respiro. Aceeași 

categorie de investiții „Eficiență energetică și reziliență în clădiri publice”. Comisiile, avize 

favorabile. Intervenții, din partea dvs.? Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.316 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 12. Am închis seria celor 10 cred, 9 proiecte din această categorie, da ? Proiect de 

hotărâre nr.328 privind aprobarea noii durate de implementare și a cheltuielilor estimate 

aferente finalizării proiectului cu titlul „Modernizare drumul judeţean DJ 503: Giurgiu – prin 

toate localitățile până la Toporu - limită judeţ Teleorman, de fapt, finanțat din Programul 

Operațional Regional 2014-2020. Comisia pentru buget, comisia juridică, avize favorabile. 

Am avut foarte multe modificări, completări, actualizări la proiectul acesta și la toate 

celelalte. Aici au fost mai consistente și valoric. Sperăm, pe ultima sută de metri, să obținem 

ultima cerere de plată și să închidem cu toate cheltuielile aferente până la sfârșitul anului, dar 

termenul limită este cred 31 martie. Încercăm să terminăm mai devreme doar pentru a face 

economie de bani publici. Dacă sunt intervenții sau dacă e nevoie de vreo detaliere din partea 

colegilor specialiști? Supun aprobării proiectul, atunci. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.317 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 13: Proiect de hotărâre nr.329 privind încetarea Contractului de finanțare nr.2.168 

din 16.05.2023 pentru proiectul „Îmbunătățirea eficienței energetice a unor clădiri din județul 
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Giurgiu”. Comisia juridică, aviz favorabil. Am încercat să obținem o finanțare pe o fracție, pe 

un rest din Programul Operațional Infrastructură Mare pentru niște sisteme energetice 

moderne la câteva clădiri din administrarea DGASPC. Am scos o dată la licitație, n-am avut 

niciun ofertant. Sesiunea este foarte dificilă în sensul în care, dacă nu cheltuim, dacă nu 

reușim să terminăm proiectul până la sfârșitul anului, dăm toți banii înapoi. A mai avut 

probleme cu unul dintre proiecte care viza spitalul și pentru care locația aleasă pentru panouri 

fotovoltaice nu a ținut cont de acel proiect mai vechi depus la CNI, în ciuda corespondenței 

pe care am avut-o cu elaboratorul. Am găsit o altă soluție pe care o avem acum în pregătire. 

Unul dintre proiecte este ultimul pentru care v-am rugat să acceptați suplimentarea și pentru 

toate celelalte încercăm să finalizăm documentațiile aferente până la sfârșitul acestei luni 

pentru că începe o altă sesiune mai cuprinzătoare, mai completă din punct de vedere al 

intervenției pe Fondul de Mediu, aici vorbeam de POIM și eu cred că vom avea mai mult de 

câștigat dacă vom reuși să redepunem aceste proiecte într-o formă nouă care să cuprindă așa 

cum spuneam multe categorii de intervenții la clădirile respective. Mai ales acum după 

ultimele controale, ați văzut că nu de puține ori cei care au venit să analizeze, să verifice, să 

puncteze, să noteze tot ce se întâmplă în DGASPC, au reclamat și bucăți de gresie fisurate și 

multe alte aspecte pe care recunosc că nu le-am considerat niște priorități, dat fiind că 

beneficiari au anumite accese în comportamentul lor și generează, nu de puține ori, asemenea 

mici pagube clădirilor. Dar mă rog, fiecare cu rolul lui. Dacă avem această oportunitate nu 

cred că e nici pe departe ceva negativ sau vreo pierdere pentru noi să ne străduim să 

redepunem și să recâștigăm finanțări mai importante pentru aceste clădiri. Dacă este nevoie 

de vreo detaliere, dacă aveți de făcut comentarii pe marginea proiectului de hotărâre sau ceea 

ce am spus eu? Toți putem fi completați sau avem nevoie de sfaturi din toate părțile. Presa nu 

are cuvânt de spus acum, după ce se termină ședința . Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.318 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 14: Proiect de hotărâre nr.334 privind alocarea sumei de 60.000 lei din fondul de 

rezervă bugetară constituit în bugetul de venituri și cheltuieli al judeţului Giurgiu, Comunei 

Letca Nouă. Comisia pentru buget, aviz favorabil. Nu se întâmplă foarte des, dar chiar a fost 

o conjunctură favorabilă pentru noi și un lucru extrem de neplăcut pentru o familie din 

comuna Letca, care în urma unui incendiu, a pierdut casa și micile acareturi din proximitate. 

Nu mai puțin de 9 persoane rămânând acum în prag de iarnă fără niciun acoperiș deasupra 

capului. Înțeleg că locuiesc pe la vecini, dar nu vor mai avea posibilitatea asta prea mult timp 

și repet, chiar a fost o conjunctură favorabilă în privința sumei pe care am putut s-o punem la 

dispoziție pentru achiziționarea a două containere care să rămână în proprietatea comunei 

Letca, dar dacă vor mai fi Doamne ferește asemenea situații, comuna Letca sigur le va putea 

împrumuta în anii viitori și de restul de bani nu știu care exact ar fi acest rest, să îi ajute pe 

cei din familia respectivă să-și finalizeze construcția la casa nouă, dat fiind au primit ajutor 

din toate părțile, inclusiv reprezentanți ai presei s-au implicat, le mulțumim și din comunitate 

de acolo și au turnat deja fundația și au ridicat, dacă nu greesc, și o parte dintre zidurile unei 

noi case. Se întâmplă. E mare lucru că există solidaritate, nu există mereu, dar cu atât mai 

mult e de aplaudat atunci când se manifestă în favoarea unor oameni necăjiți. Dacă sunt 

comentarii? Mulțumesc pentru voturile din comisii. Supun aprobării proiectul, vă rog. 

(dl.Corozel  nu participă și nu votează). 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.319 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 15: Proiect de hotărâre nr.335 privind aprobarea garantării a 3 credite bancare în 

valoare totală de 8.369.962 lei plus dobânzile și comisioanele aferente ca întotdeauna, 

reprezentând finanţare internă rambursabilă ce va fi contractată de către SC APA SERVICE 

SA GIURGIU pentru realizarea unor investiții de interes județean. Comisia pentru buget, 
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comisia juridică, avize favorabile. Este vorba despre proiectul cu fonduri europene privind 

achiziționarea unui număr de14 500 de contori de ultimă generație care să ajute și societatea 

să aibă o evidență mai exactă a consumului și a pierderilor, să ajute și proprietarii să-și 

gestioneze mai ușor eventualele pierderi și creșteri nejustificate ale facturii de apă curentă. 

Acum reversul medaliei este că și acest proiect trebuie terminat până la sfârșitul anului. 

Există clar o întârziere în furnizarea acestui contor care nu se fabrică în România. Sunt de 

import și societatea are nevoie de un credit ca o sumă tampon, dacă pot folosi termenul, care 

să-i ajute să facă aceste plăți pentru ce li sa livrat până la acest moment și să permită și 

finalizarea proiectului în termenul stabilit, anunțat. Nu știu dacă este suficientă această 

hotărâre pentru finalizarea demersului, dar noi atât putem să facem, garantăm doar în limita 

celor 51% dintre acțiunile pe care le deținem la operatorul regional APA SERVICE. Dacă 

sunt intervenții, vă rog? Supun aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru? Mulțumesc! 

Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.320 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- În sfârșit, penultimul proiect sau ultimul din lista inițială. Am aici comisia de cenzori. Proiect 

de hotărâre nr.336 privind aprobarea dezmembrării imobilului pe care l-am mai 

dezmembrat o dată, situat în Comuna Frătești, sat Cetatea, aflat în domeniul public al 

judeţului Giurgiu. Vreau neapărat să construim o bază sportivă de dimensiuni rezonabile în 

satul Cetatea pentru că acolo am găsit un teren prin amabilitatea Consiliului Local Frătești. 

Am dezmembrat acel teren și suprafața, pe care am pus-o la dispoziție Companiei de 

Naționale de Investiții pentru o sală de sport, n-a avut lățimea minimă solicitată. A lipsit vreo 

3-4 metri. Am realipit și am redezmembrat cum vrea CNI să le dăm lor o bucată din acest 

teren, sper să găsim finanțare în anii viitori pentru o sală de sport, că sunt oricum prea puține 

în Giurgiu, iar diferența va rămâne la dispoziția consiliului județean. Vom face un proiecțel și 

vom lansa în execuție anul viitor pentru amenajarea a două terenuri de tenis pe zgură și un 

teren multifuncțional acoperit, semiacoperit pentru toate sporturile de echipă care nu 

presupun foarte mulți jucători. Țin foarte mult la asemenea categorii de infrastructură 

sportivă. Vreau să înființăm un club sportiv care să ajute copii din mediul rural care nu sunt 

cumva susținuți și nu sunt afiliați la nicio asemenea structură. Contează foarte mult dacă 

vorbim de performanță. Am inițiat discuții cu dl. Ghimpețeanu să stabilim un calendar pentru 

înființarea unui liceu sportiv pe care iarăși îl cred absolut necesar, dar aici lucrurile 

obligatoriu au un parcurs pe mai mulți ani, din rațiuni pe care la momentul potrivit vi le vom 

prezenta. Deocamdată, dacă înțeleg că n-au fost probleme nici în comisia de investiții și 

comisia juridică, urmarea acestei aprobări, anul viitor vom face o licitație la început de an și 

vom încerca să amenajăm până în vară terenurile promise tinerilor și mai puțin tinerilor 

participanți pentru că va fi disponibil oricărui dorește să facă sport. Dacă sunt discuții, vă 

rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.321 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- O să vă dăm bilete de intrare și dacă nu veniți de bunăvoie, o să vă obligăm. Pe suplimentare 

avem un singur proiect nr.342 privind aprobarea proiectului „Producție de energie electrică 

din sursă regenerabilă solară pentru autoconsum în Secția Exterioară de Psihiatrie Vadu Lat, 

Județul Giurgiu”. Comisia pentru buget, comisia pentru investiții, avize favorabile. O bilă 

albă, am dat și negre dlui manager de la spital. Este demersul dumnealor pentru demararea 

acestui proiect. Repet, ne străduim și noi. E foarte îngrijorătoare  evoluția prețurilor la energie 

electrică și valoarea facturilor și în sezonul cald când funcționează instalațiile de aer 

condiționat, dar și în sezonul rece și, ca atare, orice proiect din această categorie este 

binevenit și vă mulțumesc pentru avizele favorabile și probabil pentru votul pozitiv. Repet, 

țintim sesiunea care începe undeva în 14 decembrie la Fondul de Mediu, ca să mai depunem 

câteva proiecte pentru clădiri care la această oră consumă foarte mult și ne apasă, dacă îmi 
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dați voie, bugetul cu facturi lunare destul de consistente. Discuții, vă rog? Supun aprobării 

proiectul. Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.322 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Diverse nu mi-a trecut dna secretar pe … Sunt? La mine nu sunt. A, sunt înainte de… La 

diverse dacă aveți dvs. ceva? Noi avem doar bune intenții și foarte multe de făcut. Dacă nu 

sunt, vă rog, dna Bardan. 

Daniela Bardan – consilier județean C.J.G.: 

- Vreau să vă spun că astăzi, o mare parte a proiectelor de pe ordinea de zi s-au pliat foarte 

bine pe faptul că astăzi este Ziua Mondială a Copiilor Orfani și am arătat că ne pasă de ei. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- A fost o coincidență fericită că am aprobat-o astăzi. 

Daniela Bardan – consilier județean C.J.G.: 

- Credeam că așa.. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu, nu, nu. Ne grăbim. Fiecare zi contează, dar chiar a fost o coincidență fericită. Mulțumim 

mult pentru precizare. Vă urăm o zi frumoasă în continuare și să ne vedem cu bine data 

viitoare! Pe 23 vă invităm, să nu vă plictisiți, la o ședință ordinară. 
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